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هرمزگان در اولويتِ تخصيص اعتبارات رفع بحران است

هندوانهشریفآبادقزوینمحصولیاقتصادیدرشرایطکمآبی

رئیس سازمان بهزیستی کشور:

حتی یک ریال در سلامت باید از طریق نظام بیمه ای صورت پذیرد

معاون شهرسازی و معماری شهرداری همدان:

تاکیدبراستفادهازمصالحبهینه

رئیس کل دادگستری لرستان:

سوء مدیریت و انتصاب های ناکارآمد موجب عدم پیشرفت لرستان شده است

بررسی کاهش  نیرو در نشست  مقام وزیر  قائم 
هرمزگان  شهرهای  آب  تامین  در  خشکسالی  اثرات 
بویژه شهر بندرعباس، گفت: استان هرمزگان در سال 
جاری با حدود ۶۰ درصد بحران رتبه اول خشکسالی 

در کشور را دارد.
ها  بارندگی  افزود:  محمودی”  ستار   “ مهندس 
در بندرعباس و در واقع در استان هرمزگان ۵۰ تا ۶۰ 
درصد کاهش بارش اتفاق افتاده و در بعضی از نقاط 
استان هرمزگان تا ۷۵ درصد کاهش بارش نسبت به 
بارش  شدید  افت  بنابراین  است،  بوده  گذشته  سال 
ها در وضعیت ذخایر آبی شهر بندرعباس تاثیرگذار 

بوده است.
اثرات  کاهش  ضرورت  به  توجه  با  گفت:  وي 
لازم  اعتبارات  تخصیص  هرمزگان،  در  آب  بحران 
براي رفع بحران در این استان در اولویت قرار دارد 
به طوري که بخشي از منابع مالي تخصیص داده شده 

است.  
بلند  و  مدت  کوتاه  هاي  سیاسگذاري  همچنین 
مدت براي استان هایي نظیر هرمزگان بسیار ضروري 

است.
وي گفت: در این رابطه با توجه به اولویت تامین 

آبشرب شهر بندرعباس، احداث آبشیرین کن به عنوان 
پدافند  جهت  در  فعلي  منابع  حفظ  و  جدید  ظرفیت 
غیرعامل از جمله سیاستگذاري هاي بلند مدت وزارت 
نیرو در این شهر است و براي کوتاه مدت نیز برنامه 
برداشت منظم از منابع آب زیرزمیني و استفاده از شیوه 

هاي مدیریت مصرف آب را در دست اقدام داریم.
مهندس محمودي در ادامه با اشاره به ضرورت 
تعرفه های آب گفت: در حال حاضر وزارت  تغییر 
نیرو طرح افزایش تعرفه هاي آب را بر مبناي قانون 
از  پس  که  کرده  ارائه  اقتصاد  شوراي  به  هدفمندي 
شد.وی  خواهد  اعلام  آن  نتیجه  لازم  بررسي  انجام 
را  اخیر  سال  دو  تعرفه  آب طي  افزایش  عدم  دلیل 
آنان  اقتصادي مردم و ضرورت رعایت حال  شرایط 
اعلام کرد و گفت: این درحالیست که بر اساس قانون 
هدفمندی مي بایستي طي ۵ سال قیمت حامل هاي 
انرژي به قیمت تمام شده برسد به طوري سالانه 2۰ 

درصد به تعرفه هاي آب اضافه مي شد.

هندوانه دیم شریف آباد قزوین در شرایط کم آبی 
می تواند به عنوان محصولی اقتصادی به رونق اقتصادی 
کشت  برای  الگویی  و  کرده  کمک  منطقه  کشاورزان 
ماجرای کمبود آب و کاهش  باشد.  محصول کم آب 
به  نزدیک  نیست و  تازه ای  قزوین حرف  بارندگی در 
دشت  می دانند  خوب  قزوین  مردم  که  است  سال   ۳
زرخیز همیشه سبزشان رو به خشک سالی می رود، دشتی 
که تا همین چند سال قبل یکی از بهترین عرصه های 
از  را  نفس هایش  آخرین  روزها  این  بود  کشاورزی 
ریه های خشکیده اش می کشد مگر آنکه برایش فکری 
شود. کمبود بارندگی، افت سطح آب های زیرزمینی و 
البته سهل انگاری در مصرف بهینه آب وضعیت را برای 
کشاورزانی که به رسم سال ها زندگی در روستاها راهی 
جز امرارمعاش از مزارع ندارند سخت تر کرده است و 
افرادی که بارش باران تأثیر مستقیمی بر نحوه زندگی 
آن ها دارد این روزها بی آبی و البته بی محصولی سختی 

را تحمل می کنند.
۲۲ درصد کاهش بارندگی در قزوین نیازمند 

برنامه ریزی جدی است
آرش بهاروند مدیرکل هواشناسی استان دراین باره 
گفت: سال گذشته ۱۴ درصد افزایش بارندگی نسبت 
به سال پیش از آن ثبت شد اما نسبت به دوره آماری 
گفته  به  داریم.  بارندگی  کاهش  درصد   22 چندساله، 
بهاروند از ابتدای سال زارعی جاری تاکنون 2۳۱ میلی متر 
بارندگی ثبت شده اما حجم مطلوب بارندگی استان در 
این مدت باید ۳۱۷ میلی متر باشد و بر اساس آمارهای 
ارائه شده از سوی هواشناسی کشور استان قزوین جزو 
و  می برد  سر  به  در خشک سالی  که  است  استانی   ۱۵
مدیریت درست منابع در این شرایط تنها راه موجود به 

نظر می رسد.
خشکسالی باغات شهر محلات

این در حالی است که به گفته کارشناسان تاکنون 
بیش از ۳ برابر ظرفیت سفره های زیرزمینی قزوین آب از 
آن برداشت شده است که با ادامه این روند در چند سال 
آینده دشت سرسبز و کشاورزی قزوین تنها بیابانی بدون 
آب وعلف خواهد بود. در این شرایط مدیریت درست 
منابع آب در بخش هایی که مصرف بیشتری از آب را 
به خود اختصاص داده است سهم بیشتری در رفع این 
بحران خواهد داشت و در شرایطی که بر اساس آمارها 
بخش کشاورزی در حال حاضر بیش از ۹۱ درصد آب 

مصرفی استان را به خود اختصاص داده است بازنگری 
در نحوه کشت برخی محصولات ضروری است.

کشت هندوانه ۶۵ درصد هدر رفت آب دارد
جهاد  سازمان  رئیس  پاک  ابراهیمی  علی  نیاز 
کشاورزی استان قزوین در گفتگو با خبرنگار مهر با انتقاد 
از کشت محصولاتی نظیر هندوانه و خربزه در قزوین 
به ۶۵  نزدیک  این محصولات  گفت: در روند کاشت 
درصد از آب به هدر می رود آبی که امروز به دلیل کمبود 
قزوین  کشاورزی  زمین های  از  قابل توجهی  بخش  آن 
خشکیده است. وی افزود: می بایست به ازای هر هکتار 
زمین کشاورزی با کشت غلات هفت هزار مترمکعب 
آب مصرف شود که این مصرف در بخش صیفی جات 
به صورت سنتی به 2۰ هزار مترمکعب آب نیز می رسد که 
به معنای نابود کردن آب سفره های زیرزمینی برای کشت 
صیفی جات است. رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان 
قزوین تصریح کرد: یکی از مهم ترین محصولاتی که در 
استان قزوین به صورت مداوم و از گذشته تاکنون کشت 
می شده، محصول هندوانه است و همین سابقه دیرینه 
قزوین درکشت هندوانه سبب شده تا بیشتر استان های 
شریف آباد  هندوانه  و  بوئین زهرا  هندوانه  بانام  کشور 
هندوانه  ویژگی های  بابیان  پاک  ابراهیمی  باشند.  آشنا 
شریف آباد تصریح کرد: این هندوانه چون دیم است و 
برای کشت آن از آب منابع زیرزمینی استفاده نمی کند 
ازنظر ما هم محصولی مناسب است و می تواند در برخی 
دیگر از نقاط استان توسعه پیدا کند. وی بیان کرد: در 
حمایت از کشت محصول هندوانه دیم به ویژه در شریفیه 
قزوین آماده همه نوع همکاری هستیم و می توان این نوع 
کشت را به عنوان الگو برای سایر مناطق هم پیشنهاد کرد.
کشت  از  حمایت  در  بسته ای  شد:  یادآور  وی 
هندوانه دیم در شریفیه تعریف کرده ایم و امیدواریم با 
اجرای آن به کشاورزی این شهر و اقتصاد کشاورزان 
کمک کنیم و اعتقادداریم این محصول ظرفیت آن را دارد 

که با صادرات به بنیه مالی استان هم کمک کند.
هندوانه میوه محبوبی که منابع آبی را خشک 

می کند
بین  در  میوه ها  محبوب ترین  از  هندوانه  اگرچه 
ایرانیان است و جایگاه خوبی در فصل گرما در سفره های 
ایرانیان دارد و در سالیان گذشته نیز با استقبال کشورهای 
گفته  به  اما  است  پیداکرده  زیادی  طرفداران  همسایه 
کارشناسان کشت هندوانه می تواند مرگ تدریجی دشت 

قزوین را سرعتی باورنکردنی بخشد.
حوزه  این  کارشناسان  گفته  به  که  شرایطی  در 
آب  لیتر   2۵۰ از  بیش  هندوانه  کیلو  یک  تولید  برای 
صرف می شود به عبارت دیگر برای تولید یک هندوانه 
۱۰ کیلویی 2 هزار و ۵۰۰ لیتر آب استفاده می شود که 
باقیمت کنونی آب معادل هر لیتری ۱۰۰۰ تومان قیمت 
میلیون  دو  هندوانه  کیلو   ۱۰ تولید  برای  مصرفی  آب 
و ۵۰۰ هزار تومان و هر کیلو 2۵۰ هزار تومان است 
درحالی که قیمت تمام شده هر لیتر آب برای دولت بیش 
از ۱۰۰۰ تومان است که باقیمتی نزدیک به ۱۰۰ تومان به 

دست کشاورزان می رسد.
هندوانه شریف آباد دوست دار منابع آبی است

دیم  هندوانه  خاص  ویژگی  شرایط  این  در 
شریف آباد بیش ازپیش آشکار می شود، محصولی که از 
معدود نام هایی است که بیشتر مردم با آن آشنایی دارند 
هندوانه ای که با بهترین کیفیت و البته به صورت دیمی 
رشد کرده و به دست مشتری می رسد. نکته جالب توجه 
روان  از  استفاده  دیم شریف آباد  هندوانه  در خصوص 
آب های فصل بهار است که تأثیر زیادی در سطح آب های 
زیرزمینی ندارند اما تغذیه مناسبی برای زمین های کشت 
دیمی هندوانه به حساب می آیند و محصول مرغوبی را 

برای رسیدن به دست مشتری آماده می کند.
هندوانه شریف آباد محصلی ارگانیک

حسین هاشمی شهردار شریفیه در خصوص کشت 
دیرباز  از  خوشبختانه  کرد:  بیان  شهر  این  در  هندوانه 
کشاورزان شریفیه در مزارع خود از بکار بردن سم و 
کود شیمیایی پرهیز می کردند و امروز زمینه ای منطقه 
بسیار مغذی و عالی است و گاهی دیگر به آیش نیاز 
ندارد و محصول کشت دوم آن کیفی تر است و شاید 
تنها محصول هندوانه ای است که سالم تولید می شود 
هندوانه  منحصربه فرد  ویژگی  این  و  است  ارگانیک  و 

شریف آباد است.
وی بیان کرد: در حال حاضر بیش از ۴۰۰ هکتار 
از زمین های شهر شریفیه با درایت گذشتگان این شهر و 
هوشمندی مردم این شهر زیر کشت هندوانه دیم رفته و 
محصولی تلید می شود که هم طرفداران زیادی دارد و هم 

به مشکل کم آبی دشت قزوین دامن نمی زند.
جشنواره هندوانه برای معرفی شریفیه و 

محصول آن
برای  فرصتی  هندوانه  جشنواره  گفت:  هاشمی 

معرفی توانمندی های شهر شریفیه در بخش کشاورزی، 
صنایع دستی، قابلیت های ورزشی و شناسایی نیروهای 
و  شادی  می خواهیم  آن  کنار  در  و  است  خوش فکر 
نشاط رابین مردم و مزارع برده تا ارتباط بیشتری میان 
شهروندان و کشاورزان ایجاد شود تا مردم با نوع کشت 

و برداشت محصول هم آشنا شوند.
بسیاری  امروز  ماشینی  زندگی  در  کرد:  بیان  وی 
ساعاتی  خود  خانواده  همراه  به  دارند  تمایل  مردم  از 
با  باغ حاضرشده و برداشت محصول را  در مزرعه و 
خرید میوه ای چون هندوانه در سر مزرعه تجربه کنند و 
فرزندانشان محصول را برداشت کنند و شاید این لذت و 

شادابی واقعی در کمتر جایی تجربه می شود.
شهردار شریفیه تصریح کرد: در این جشنواره با برپا 
کردن غرفه هایی در کنار جالیز و مزرعه مردم می توانند 
نیاز خود را تهیه کنند و شادابی این کار شاید منحصربه فرد 
باشد و در کنار آن صنایع دیگر مانند هنرهای دستی مردم 
منطقه عرضه خواهد شد که می تواند جذابیت لازم را 

داشته باشد.
حسن پور: جشنواره هندوانه در شریف آباد گامی 

در معرفی مناطق مستعد استان
هم  البرز  شهرستان  فرماندار  حسن پور  غلامرضا 
اظهار داشت: برای تحقق اقتصاد مقاومتی که از تأکیدات 
مقام معظم رهبری است باید ظرفیت های مناطق مختلف 
به ویژه کم برخوردار را بشناسیم و برای معرفی آن اقدام 
کنیم. وی افزود: شهر شریفیه هرچند کوچک است اما 
همین تک محصول هندوانه که با کمترین آب و با بیشترین 
کیفیت در آن تولید می شود می تواند اقتصاد منطقه را 
متحول کند به شرط آن که برای توسعه و شکوفایی شهر 
با همه دستگاه های ذی ربط هماهنگی لازم صورت گیرد. 
فرماندار البرز بیان کرد: وقتی معیشت مردم شریف آباد از 
کشاورزی تأمین می شود و محصول دیم در آن حرف 
اول را می زند قادریم باکمی حمایت و ارائه راهکارهای 
منطقی از توانمندی موجود به خوبی استفاده کنیم تا به 
شهر  در  هندوانه  شود. جشنواره  کمک  مردم  معیشت 
کوچک شریفیهِ قزوین حرکت ارزشمندی برای ایجاد 
نشاط و شادابی واقعی برای مردمی است که از مشکلات 
شهری خسته شده اند و می توانند ساعاتی با حضور در 
مزرعه با نحوه تولید و برداشت آشنا شوند و در کنار 
خانواده خریدی سنتی با برداشت محصول در مزرعه 

را تجربه کنند.

بیمه  بر تجمیع  تاکید  با  ایرانیان  بیمه سلامت  رییس سابق سازمان 
ها که باید در  وهله نخست منابع مالی در این باره تجمیع شود، گفت: 
معتقدم هزینه حتی یک ریال در حوزه سلامت باید از طریق نظام بیمه 
ای صورت پذیرد.به گزارش اداره کل روابط عمومی و امور بین الملل 
سازمان بیمه سلامت ایران؛ دکتر محسنی بند پی گفت:  “تجمیع بیمه ها” 
ندارد،  را  آن  اجرایی کردن  ایران کسی جرات  در  قانونی که سالهاست 

بنابراین نه دولتی ها پا پیش می گذارند و نه مجلسی ها. 
که  است  شرایطی  در  این  کشورافزود:  بهزیستی  سازمان  رئیس   
اجرای این قانون که در سیاست های کلی سلامت رهبر معظم انقلاب 
نیز به آن تاکید ویژه ای شده است بیشتر از یک دغدغه مهم به لقلقه زبان 
مسئولان تبدیل شده است، و تقریباً در کمتر برنامه حوزه سلامت است که 
حرفی از تجمیع بیمه ها نشود ولی فقط حرف آن زده می شود و عملی 
دیده نمی شود. دکترانوشیروان محسنی بندپی رییس سابق سازمان بیمه 
سلامت ایرانیان که هم اکنون رییس سازمان بهزیستی کشور است و خود 

از طرفدارن تجمیع بیمه نیز به حساب می آیید، درباره اینکه چرا ترکیه 
در مدت یک روز و چند ساعت و با یک دستور رئیس جمهوری بیمه 
هایش تجمیع شده است، عنوان کرد: ترکیه دقیقآ ۱۰ سال درباره تجمیع 
بیمه ها کار کرد تا توانست به این نقطه برسد که در نهایت بیمه هایش 
تجمیع شود و مسلماً این نبوده که یک شبه این تجمیع صورت پذیرد. 
وی ادامه داد: اگر نگاهی به سیستم و نظام سلامت ترکیه بی اندازیم، می 
بینیم که آنها برای تجمیع بیمه ۱۰ سال زحمت کشیدند همانطور که در 
کره جنوبی نیز این همین اتفاق رخ داده است، مثلًا وقتی شخصاً از کره 
جنوبی بازدیدی داشتیم متوجه تجمیع بیمه ها در این کشور شدیم.رییس 
سازمان بهزیستی کشور عنوان کرد: در مجموع نظام سلامت چاره ای جز 
باید تجمیع منابع  بیمه ای ندارد، منتها قبل از تجمیع ساختاری  تجمیع 
صورت پذیرد. محسنی بندپی درباره چگونگی تجمیع بیمه ها و همچنین 
محول کردن آن به کدام وزارتخانه و یا نهاد، این پرسش را مطرح کرد که 
هم اکنون ارزش افزوده و هدفمندی یارانه ها کجاست؟ خاطرنشان کرد: 

بنده معتقدم حتی اگر یک ریال می خواهد در سیستم نظام سلامت هزینه 
شود باید از طریق نظام بیمه ای صورت پذیرد. 

معاون شهرسازی و معماری شهرداری همدان گفت: نباید در شهرسازی 
مانند گذشته نسنجیده عمل کنیم.

صبح جمعه همایش بهینه سازی مصرف انرژی در همدان با حضور 
متخصصین این عرصه برگزار شد.

در این مراسم معاون شهرسازی و معماری شهرداری همدان با بیان 
اینکه نمی توانیم در معماری و شهرسازی مانند گذشته نسنجیده عمل کنیم و 
اکنون نیز با بحران آب و انرژی مواجهیم، گفت: با مصرف بیشتر، خشک سالی 
بیشتر را شاهد خواهیم بود و اکنون نیز استفاده از مصالح بهینه الزام و قانون 

شده است.
مجید بهرامی نوید با اشاره به اینکه توجه به نماهای شهری در شهر بسیار 
مهم است، افزود: نباید هر مصالحی را در ساخت نمای منازل استفاده کرد و 
اگر مصالح بکاررفته باعث آسیب به معابر شود باید مالک هزینه خسارت ها 

را بپردازد چراکه مصالحی که در نما استفاده می شود باید دارای شرایط فنی 
و استاندارهای لازم باشد. وی بیان داشت: تولیدکنندگان و سازندگان برای 
ایجاد مصالح بهینه  در رقابتند و باید طرح  نماهای اصلی که در معابر عمومی 
قابل مشاهده هستند، تصویب شود. یوسفی نوید اظهار داشت: تمام فضاهای 
شهری و الزامات در نصب نمادها باید تدوین شود که به صورت الزام و 

مقررات در کمیته سیما و منظر شهرسازی مطرح خواهد شد.
معاون شهرسازی و معماری شهرداری همدان اظهار داشت: در نماسازی 
با عناصری مواجهیم که یکی از آن ها روزنه هاست و حتی پنجره هایی که 
ابعاد و مساحت به یک سری  نیز از نظر  برای ساختمان استفاده می شود 
ویژگی ها بستگی دارد بطوریکه الزامات محرمیت و نوردهی مناسب باید در 
آن رعایت شود. یوسفی نوید ادامه داد: مصالحی که در نماها استفاده می شود 
باید با مصالح هندسی متناسب باشد چراکه برخی شیشه ها در نماهای اداری 

استفاده شده که امکان پاک کردن آن به سادگی میسر نیست.
یکی از اساتید دانشگاه تهران نیز در این همایش به لزوم بهینه سازی 

مصرف انرژی پرداخت.
مهرداد مظلومی با اشاره به  لزوم توسعه پایدار در کشورمان، اگفت: همه 
باید دغدغه مشترکی داشته باشیم چراکه همه ساکن کره زمین هستیم و باید 
به حفظ محیط زیست پرداخت چراکه ۱۵میلیون هکتار خاک با جنگل زدایی 
از بین رفته و برای این تخریب شدید امکان بازیافت و جبران وجود ندارد و 

حتی بیش از نیمی از رودخانه های جهان آلوده شده اند.
وی بیان داشت: ظرف ۱۰ سال اخیر حفره لایه اوزون سه برابر بزرگ تر 
شده و با وضعیت آلوده شدن بسیاری از رودخانه ها تالاب ها مواجه هستیم 
درحالیکه درگذشته منابع بیشتری در اختیار داشتیم ولی اکنون در حال کاهش 

است.

رئیس کل دادگستری لرستان گفت: سوء مدیریت 
و انتصاب های ناکارآمد موجب شده که این استان به 

جای پیشرفت پسرفت کند.
جعفر بدری در جلسه شورای اداری بخش سپید 
دشت اظهار داشت: اهتمام مدیران و مسئولان دستگاه 
های اجرایی در برطرف شدن مشکلات به حق مردم 
وظیفه ای ذاتی و انسانی است و این وظیفه در استانهای 
ای  ویژه  اهمیت  از  افتاده  دور  بخشهای  و  محروم 

برخوردار است.
رئیس کل دادگستری لرستان با بیان اینکه ریشه 
کنی فقر و بیکاری نیازمند مدیران توانا، دلسوز و خوش 

تنها هدفشان جلب رضای خدا است  بوده که  فکری 
گفت: نمی توان با انتصاب مدیران بر مبنای قوم گرایی و 
همشهری مداری راه به جایی برد چرا که مدیریت علم 
و هنری است که تعهد، تخصص و کارآیی آن را تضمین 
می کند. بدری با اشاره به وجود امنیت پایدار در لرستان 
خاطر نشان کرد: وجود امنیت لازمه توسعه پایدار است و 
خوشبختانه استان لرستان از جمله استان های امن کشور 
بوده و به لحاظ ارتکاب جرم در رتبه 2۷ کشور قرار 
دارد. وی ادامه داد: خوشبختانه ضریب امنیت خوبی در 
استان لرستان وجود دارد و کارکنان دستگاه قضایی استان 
توانسته اند براساس اهداف قوه قضائیه موفق عمل کنند. 

رئیس کل دادگستری لرستان تاکید کرد: متأسفانه با وجود 
ضریب امنیت مناسب و امکانات خدادادی فراوان لرستان 
این  بوده و  فراوانی  بیکاری دارای مشکلات  به لحاظ 
سوال را از مسولان استان باید پرسید که با وجود این 
همه بسترهای مناسب اشتغال چرا باید با سوء مدیریت 
و انتصابهای ناکارآمد به جای پیشرفت شاهد پسرفت 
باشیم. بدری در ادامه با اشاره به انتخابات پیش رو در 
اسفند ماه امسال تصریح کرده: تداوم وفاق و همدلی در 
بین اقشار مختلف مردم و دولت و به خصوص انتخاب 
نمایندگان اصلح می تواند سرنوشت جامعه را به سوی 

آینده ای روشن سوق دهد.

وی ادامه داد: مردم باید به دور از هرگونه ملاک 
نامعقول تنها به افراد متعهد و متخصص که از فن بیان 
بالایی در احقاق حقوق مردم برخوردار هستند رأی دهند 
چرا که رأی حقی عمومی بوده و هیچ کس به هیچ عنوان 

نمی تواند از حق خود بگذرد.
 رئیس کل دادگستری لرستان با بیان اینکه لرستان 
پایلوت بالقوه اکوتوریسم کشور است و این پایلوت باید 
با همت مسئولان و مدیران بالفعل شود افزود: طبیعت 
بوده  درآمد گردشگری  پر  های  بستر  از جمله  گردی 
و استان لرستان داری سابقه فرهنگی و تمدنی و آثار 

باستانی به درازای کل تاریخ است.

قدرداني مدیرکل تعاون از مدیر مسکن 
و ساختمان راه و شهرسازي هرمزگان 

از  اجتماعي  رفاه  و  کار  تعاون  مدیرکل 
کل  اداره  ساختمان  و  مسکن  مدیر  هاي  تلاش 
کرد.محمد  قدرداني  هرمزگان  شهرسازي  و  راه 
علي سلیمي مدیرکل تعاون کار و رفاه اجتماعي 
با اهداي لوح از مهندس ماندانا مقدسي قدرداني 
توسعه  راستاي  در  تلاش  پاس  به  لوح  کرد.این 
تعاون و همچنین همکاري در  فرهنگ  ترویج  و 
و  مسکن  مدیر  به  تعاون  بخش  اعتلاي  جهت 
هرمزگان  شهرسازي  و  راه  کل  اداره  ساختمان 

اعطا شد.
اداره کل حمل و نقل و پایانه های استان ایلام   
پایانه هاي   جهاني مدیر کل حمل و نقل و 
استان ایلام با مصاحبه با خبر نگار روزنامه قدس 
اظهار داشت : وضعیت حمل ونقل کالا سالانه بیش 
از ۹۵ درصد جابجایي کالا توسط بخش حمل و 
این  که  گیرد  مي  صورت  اي  جاده  عمومي  نقل 
بخش نیز داري قابلیت ها امکانات گسترده اي در 
سطح کشور میباشد. وي گفت :۴۳ شرکت حمل و 
نقل کالا در حال حاضر در استان ایلام فعال هستند  
عمر  متوسط  با  کامیون   ۳۰28دستگاه  از  بیش  و 
:نوسازي  افزود  ۹/۷۷ در استان فعالیت دارند وي 
ناوگان حمل ونقل کالا به صورت عملیاتي انجام 
۴۷۷۴راننده  از  بیش   : کرد  تصریح  وی  میشود. 
دربخش حمل و نقل بار در استان مشغول هستند .  
اجراي دوره آموزشي برا ي مدیران شرکتهاي کالا 
کنترل  و  ها  از وضعیت شرکت  میداني  بازدید    ،
وسیله نقلیه و بارنامه در جاده ازبرنامه ها این اداره 

کل دربخش حمل و نقل کالا  بوده  است . 

448 فقره انشعاب غیر مجاز آب در 
گلستان به مجاز تبدیل شد

درآمد  و  مشترکین  خدمات  اداره  رئیس 
گلستان  استان  روستایی  فاضلاب  و  آب  شرکت 
گفت :در ۵ ماهه اول سالجاری  ۴۴8 فقره انشعاب 
غیر مجاز آب در این شرکت شناسایی و به مجاز 
تبدیل شده و تعدادی نیز به علت ممانعت از تبدیل 
معرفی  قضایی  مراجع  به  شرکت  توسط  مجاز  به 
این  از  هدف   : افزود  سلطانیان  گردیدند.اردشیر 
در  جویی  صرفه  و  آب  رفت  هدر  کاهش  اقدام 
ماهه   ۵ در   : کرد  تصریح  است.وی  آب  مصرف 
ابتدای سال 2۴۵۴ فقره انشعاب آب در روستاهای 

گلستان نیز نصب شده است.

احداث و بهسازی یک دهنه چشمه در 
روستای سیاه رودبار علی آباد کتول

کتول  آباد  فرماندار شهرستان علی  با حضور 
،معاون نظارت بر بهره برداری شرکت آبفار گلستان 
، مدیر امور آب و فاضلاب روستایی علی آباد و 
روسای ادارت شهرستان بهسازی یک دهنه چشمه 
و خط انتقال در روستای سیاه رودبار این شهرستان 
افتتاح گردید..در این مراسم مهندس بهزاد هرمزی 
و  آب  شرکت  برداری  بهره  بر  نظارت  معاون 
با توجه   : استان گلستان گفت  فاضلاب روستایی 
با سیل در سال گذشته خسارت های در راستای 
وارد  رودبار  سیاه  کوهستانی  روستای  به  آبرسانی 
شده بود که با تلاش شبانه روز ی مدیریت امور 
آب و فاضلاب روستایی شهرستان علی آباد کتول 
عملیات  این  افزود  گردید.وی  مرتفع  مشکل  این 
بهسازی  احداث  و  انتقال  خط  متر   2۳۷۰ شامل 
داشت  اظهار  است.ایشان  بوده  چشمه   دهنه  یک 
هزینه  ریال  میلیون   8۷۰ مبلغ  فوق  عملیات    :
انجام  با  افزود  پایان  در  است.هرمزی  برداشته  در 
بار  رود  سیاه  روستای  خانوار   ۱۳۰ عملیات  این 
شهرستان علی آباد کتول از نعمت آب شرب سالم 

و بهداشتی بهره مند گردیدند.

کسب مقام قهرمانی توسط یکی از 
کارکنان منطقه گلستان

در  کشور  قهرمانی  کارته  مسابقات  در 
همکاران  از  ترابی”  “حسن  کیوکوشینگ   سبک 
منطقه  نفتی  های  فراورده  پخش  ملی  شرکت 
قهرمانی  مقام  به  گنبدکاووس(  )ناحیه  گلستان 
روابط  گزارش  یافت.به  دست  مسابقات 
نوزدهمین  در  ورزشکار  این  منطقه  عمومی  
رده  در  کشور  قهرمانی  کارته  مسابقات  دوره 
از  بعد  کیلوگرم   8۰ وزن  در  و  پیشکسوتان 
به  موفق  حریفان  تمامی  گذاشتن  سر  پشت 
به  را  طلا  مدال  و  شد  قهرمانی  مقام  کسب 
با  ترابی”  “حسن  است  آویخت.گفتنی  گردن 
اردوی  به  منتخبین  از  یکی  بعنوان  قهرمانی  این 

شد. دعوت  نیز  پیشکسوتان  ملی  تیم 

قائم مقام  معاون باغبانی  وزارت جهاد  کشاورزی:
  صادرات  پسته کشور  در سال گذشته  از 
رشد  ۵0 درصدی  برخوردار  بوده است

جهاد  وزارت   باغبانی   معاون  مقام  قائم   
کشاورزی در سفر به استان سمنان  از افزایش ۵۰ 
گذشته   سال  در  کشور   پسته  صادرات  درصدی 

خبر داد . 
دومین   مناسبت   به  که  عرب  جهانگیر 
به شهرستان  -دامغان   ایران  پسته   ملی  جشنواره 
دامغان سفر کرده بود گفت: در سال گذشته ۱8۰ 
 ۶۰۰ و  میلیارد   یک  ارزش   به  پسته   تن  هزار 

میلیون  دلار  از کشور  صادر  شده است .  
در   پسته  کشور  تولید  : همچنین  افزود  وی 
سال گذشته  نیز از رشد  شش درصدی  برخوردار 

بوده است .
با  کشاورزی  جهاد  کرد:وزارت  بیان  عرب   
حل  و  موضوع  دو  راستای  در  لازم  ریزی  برنامه 
دو مشکل از جمله مثبت کردن  تراز تجاری بخش 
وجود   با  باغبانی   حوزه   طریق  از  که  کشاورزی 
ارزش   با  بیشتر  محصول  تولید   ، نسبی  مزیت  
قابل  تحقق  بالاتر  و مصرف آب کمتر   افزوده  
است  و موضوع مهم  دیگر افزایش ضریب  خود 
اتکایی به محصولات داخلی است که با جدیت در 

دستور کار است .  
جهاد  وزارت  باغبانی  معاون  مقام  قائم 
کشاوری در خصوص  اقدامات در حوزه  باغبانی  
مطلوب  ،مدیریت  موجود  های  باغ  اصلاح  گفت: 
تغذیه  مسائل  کردن   رعایت   ، هرس   ، باغ  کف 
اندازه  و   به  به موقع  و  آبیاری  مناسب   ، شیوه 
استفاده از  اراضی  شیب دار  از جمله  اقدامات  
است . عرب یادآوری کرد: برای تحقق این رویکرد  
عرصه  در  کارشناسان   موثر   و   فعال   حضور  
مدیریت  باغداران،   و  کارشناسان  دانش   ،ارتقاء 
مناسب   ارقام  تامین  ها،  طرح  اجرای  برای  منابع 

برای اصلاح  باغ ها  باجدیت مد نظر است .

کلنگ احداث ساختمان اجرای احکام 
دادسرای کرج بر زمین زده شد

احکام  اجرای  ساختمان  احداث  کلنگ 
متراژ  به  کرج  انقلاب  و  عمومی  دادسرای  کیفری 
در  مربع  ۱8۵۰متر  زیربنای  و  مربع  ۱2۰۰متر 
بر  عظیمیه  در  البرز  استان  کل  دادگستری  محوطه 

زمین زده شد.
احمد  ساختمان  این  زنی  کلنگ  آیین  در 
فاضلیان رئیس کل دادگستری استان البرز، حاجی 
کرج،  انقلاب  و  عمومی  دادستان  شاکرمی  رضا 
لقمان کیاپاشا معاون قضایی و رئیس شوراهای حل 
والمسلمین  الاسلام  حجت  البرز،  استان  اختلاف 
معاونان  دیگر  و  قضایی  معاون  آذریان  محمدعلی 
دادگستری  کل  رئیس  داشتند.  حضور  کل  رئیس 
دست  در  پروژه های  به  اشاره  با  البرز  استان 
برطرف  برای  البرز  استان  کل  دادگستری  احداث 
کردن کمبودهای موجود در زمینه فضاهای اداری، 
قابل  کمک  می تواند  مجتمع ها  این  احداث  گفت: 
اداری  فضاهای  مشکل  حل  راستای  در  توجهی 
باشد.  استان داشته  برای  امنیت  تامین عدالت و  و 
نگاه  پروژه ها  این  بر  باید  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
عبادی و اعتقادی داشت چون امنیت نیاز ضروری 
از  توجهی  قابل  بخش  داشت:  اظهار  است،  مردم 
مالی  منابع  با مدیریت  این مجتمع  احداث  بودجه 
دادگستری کل تامین می شود. این پروژه قرار است 

پس از یک سال به بهره برداری برسد.

مدیر کل راه و شهرسازی استان کرمانشاه:
آزاد راه “کرمانشاه به همدان” در 

انتظار سرمایه گذارست
کرمانشاه  استان  شهرسازی  و  راه  کل  مدیر 
گفت: با توجه به شرایط اقتصادی فعلی، آزاد راه 
کرمانشاه به همدان به حضور سرمایه گذار بخش 
خصوصی نیازمند است.عبدالله بهادری اظهار کرد: 
با توجه به شرایط اقتصادی فعلی کشور و با توجه 
به اینکه احداث آزادراه کرمانشاه به همدان به اعتبار 
فراوانی نیازمند است لذا سیاست راه و شهرسازی 
در این بخش واگذاری این آزاد راه به سرمایه گذار 
بخش خصوصی می باشد.مدیر کل راه و شهرسازی 
آزاد  این  استان کرمانشاه در خصوص محل عبور 
راه گفت: نمایندگان سنقر و اسدآباد در خصوص 
حال  در  همدان  به  کرمانشاه  آزادراه  عبو  محل 
رایزنی بوده که در   نهایت با انتخاب سرمایه گذار، 
در خصوص انتخاب مسیر آزاد راه از یکی از دو 
شهرستان سنقر یا اسد آباد تصمیم گیری می شود.
با  شهرسازی  و  راه  وزارت  اینکه  بیان  با  بهادری 
جدیت به دنبال جذب سرمایه گذار برای حضور 
پیگیر  جدی  طور  به  افزود:  بوده،  پروژه  این  در 
این  در  در بخش خصوصی  گذار  حضور سرمایه 
پروژه هستیم و فعلا برای این پروژه اعتبار دولتی 

دیده نشده است.

تجدید میثاق کارکنان شرکت توزیع 
برق استان سمنان با آرمان های شهدا

کارکنان شرکت  مقدس،  دفاع  هفته  آستانه  در 
امام  در  با حضور  سمنان  استان  برق  نیروی  توزیع 
زاده اشرف )ع( با آرمان های امام راحل و شهدای 
نمودند.امام جماعت شرکت  میثاق  تجدید  والامقام 
توزیع برق سمنان در این آئین بیان داشت: افتخارات 
و دستاوردهای کشور در عرصه های مختلف، مرهون 
رشادت ها و ایثارگری های ایثارگران به ویژه به برکت 
خون شهداست.حجت الاسلام رضا طاهریان با اشاره 
به این که می باید برای آرمان های این انقلاب اسلامی 
محکم ایستادگی نمائیم گفت: دفاع مقدس به نوعی 
دفاع از آرمان ها، عزت و بقای این نظام الهی بوده 
است.وی با عنوان این که ملّت و مکتبی که فرهنگ 
شهادت در آن همواره زنده است پایدار و مستمر می 
باشد افزود: مردم ما پیرو مکتب سیدالشهدا هستند 
و امروزه که در اوج هستیم و توطئه های دشمنان 
یکی پس از دیگری خنثی می شود، به برکت رهبری 
و  العالی”  “مدظله  ای  خامنه  امام  حضرت  مدبرّانه 
ایستادگی ملّت شریف ایران است.یادآور می شود؛ 
توزیع  شرکت  مدیرعامل  حضور  با  که  برنامه  این 
استاندار  مشاور  و  همکاران  معاونین،  سمنان،  برق 
و مسئول امور ایثارگران استان همراه بود، به همت 
پایگاه مقاومت بسیج نور به اجرا درآمده و کارکنان این 
شرکت، قبور مطهر شهدای گلگون کفن در امام زاده 
علی اشرف )ع( سمنان را گلباران کرده و در استمرار 
خدمت رسانی به مردم شریف استان با آرمان های 

شهدا تجدید بیعت نمودند

در راستای گسترش فرهنگ مصرف بهینه آب: 
برگزاری همایش نقش زنان در 
مدیریت مصرف آب در شهر ساوه

و  آب  شرکت  عمومي  روابط  همت  به 
شهرستان  آبفا  شرکت   ، مرکزي  استان  فاضلاب 
شهرستان  این  بانوان  امور  کمیسیون  و  ساوه 
در  آب  مصرف  مدیریت  در  زنان  نقش  همایش 
محل کمیسیون بانوان این شهر برگزار شد .     به 
فاضلاب  و  آب  شرکت  عمومی  روابط  گزارش 
دفتر  مدیر  فکور  طراوتی  زهرا  مرکزی  استان 
روابط عمومی این شرکت هدف از برگزاری این 
همایش را آموزش الگوی صحیح فرهنگ مصرف 
بهره  برای   : داشت  اظهار  و  کرد  بهینه آب مطرح 
و  الهی  نعمات  از  فرزندانمان  و  آیندگان  مندی 
انرژی  از  درست  استفاده  در  باید  سالم  زندگی 
طراوتی     . برداریم  اساسی  هایی  گام  آب  بویژه 
در این همایش بانوان را محور اصلي مدیریت در 
به  ما  جامعه  زنان   : گفت  و  کرد  معرفي  خانواده 
عنوان کساني که در انتقال مفاهیم و فرهنگ جامعه 
نقش اساسي دارند باید بحث مدیریت مصرف آب 
را به افراد دیگر جامعه منتقل نمایند .      مدیر دفتر 
روابط عمومی شرکت آب فاضلاب استان مرکزی 
نسبت  رهبری  معظم  مقام  حساسیت  بر  تاکید  با 
داشت:  اظهار  آب  از  درست  استفاده  موضوع  به 
فرهنگ سازي، باورمندي و تشویق در مصرف بهینه 
آب بسیار حائز اهمیت است و باید روي این موارد 
سرمایه گذاري کرد تا به یک نتیجه مطلوب برسیم.   
ای  ریشه  باید  سازی  فرهنگ  افزود  ادامه  در  وی 
را می طلبد و  امر زمان زیادی  این  عمل گردد و 
باید صبورانه و مدبرانه مصرف غیر منطقی را کنترل 
و در کاهش آن کوشا باشیم. در ادامه این همایش 
آوری  اجرای شبکه جمع  لزوم  درباره  نیز  مطالبي 
فاضلاب و فواید بهداشتي وصل بودن و مضرات 
به شبکه فاضلاب در شهر ساوه  و  نبودن  متصل 
فاضلاب  شبکه  از  صحیح  برداري  بهره  همچنین 
شهري توسط مشترکین ارائه گردید.گفتنی ست در 
پایان این همایش بسته های آموزشی در خصوص 
بهینه سازي مصرف صحیح آب  در بین حاضرین 

توزیع شد.
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